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 採訪邀請 (提示)  
 
 

香港民研今日下午發放立法會議員評分、財政預算案跟進調查 

及「社區健康計劃」最新調查結果； 

傳媒可以透過 Skype Meet Now 安排視像採訪 
 
 
香港民意研究所之香港民意研究計劃 (香港民研) 將於今日 (4 月 15 日) 下午舉

行發布會，公布今年 7 月 1 日前的最後一次立法會議員評分，以及財政預算案跟

進調查結果，調查會否繼續要視乎市民是否支持。歡迎傳媒派員採訪發布會。 
 
此外，香港民研開展的「社區健康計劃」最近調查市民是否支持政府的最新「限

聚令」措施、對執法部門的評價和疫情如何發展才適合回復正常工作的期望，以

及繼續追蹤市民對感染肺炎的評估、口罩儲備情況等等，結果亦會於發布會公布，

詳情如下： 
 

日期：2020 年 4 月 15 日 (星期三) 
時間：下午 2 時 30 分 
地點：灣仔駱克道 53-55 號恆澤商業大廈 3 樓 
主持：香港民意研究所主席及行政總裁 鍾庭耀 
講者：嶺南大學政治學系助理教授 袁瑋熙 
  香港民意研究所數據科學經理 戴捷輝 

 
為了在疫情下方便傳媒採訪，香港民研可以安排視像採訪，透過 Skype Meet Now
接受記者網上提問，請致電下述呂小姐作出安排，傳媒請先下載 Skype 軟件，無

需預先註冊 Skype 帳戶，詳情會在發布會開始前公布。 
 
查詢：請致電 6641 2363 或電郵至 enquiry@pori.hk 聯絡呂小姐。 
 
 
2020 年 4 月 15 日 
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 Press Invitation (Reminder)  
 
 

HKPOP will release today ratings of Legislative Councillors, 
Budget follow-up survey and latest results of “Community Health Survey”;  

Online conferencing using “Skype Meet Now” can be arranged  
 
 

The Hong Kong Public Opinion Program (HKPOP) under the Hong Kong Public Opinion Research 
Institute (HKPORI) will hold a press conference today (April 15) afternoon to release the last ratings 
of Legislative Councillors before July 1, 2020, and also the results of our budget follow-up survey. 
Whether the surveys will be continued depends on the amount of public support. The media is invited 
to send representatives to attend the press conference. 
 
Moreover, the “Community Health Project” launched by HKPOP recently asks people whether they 
support the government’s latest measures of prohibiting gatherings of more than four people, their 
appraisal of the performance by law enforcement agencies and expectations on how the pandemic 
develops for people to go back to work as normal. It also continues to track people’s self-assessment 
of getting infected, their mask reserves, and so on via the website http://bit.ly/poricdche. The results 
will also be released at the press conference, details are as follows: 
 

Date:  April 15, 2020 (Wednesday) 
Time:  2:30pm  
Venue:  3rd Floor, SPA Centre, 53-55 Lockhart Road, Wanchai 
Convenor: Robert Chung  President and CEO, HKPORI 
Speakers: Samson Yuen  Assistant Professor, Department of Political Science, Lingnan 
     University 
 Edward Tai  Data Science Manager, HKPORI  

 
To facilitate media participation amidst the epidemic, HKPOP can also arrange to take questions from 
the press through online conferencing using “Skype Meet Now”. Please call Miss Lui at the following 
number to make arrangements. Reporters are advised to download Skype first and there is no need to 
register the Skype account in advance. Details will be announced before the press conference begins.  
 
For any enquiries, please contact Miss Lui at 6641 2363 or by email enquiry@pori.hk. 
 
 
April 15, 2020 


